
 
Zápis 

ze schůze MK Ohrazenice 
12.5. 2021. 

Přítomni: paní Bednářová, pánové Horník, Kolman, Šimeček, Voženílek a Žáček. 
Omluven: pan Rais. 

Program 
1-   Uvítání všech přítomných 
2-   Debata členů MK o stavu v naši obci po posledním setkání členů v říjnu 20. 
3-   Nové připomínky členů komise 
4-   Jubilanti v naši obci a zajištění roznosu dárkových balíčků i z min. roku 
5-   Termíny příštích schůzí 2.6.  -  25.8. -  8.9. – 6.10. -  3.11. -  a 8.12.  2021. 
6-   Diskuze a závěr. 
 

Nové připomínky a náměty. 
A-   Velké poděkování do úřadu obv. VII za pěkné úpravy zasedací místnosti  
       v bývalém obecním domě. Máme ale jednu připomínku. Myslíme, že  
       v zimním období plynová kamínka místnost nevytopí. Komise navrhuje 
       uvažovat o dodatečném umístění zatahovacích dveří v polovině místnosti. 
B-   Prostor před bývalým „KORU“ parkují tam osobní auta včetně travnaté  
       plochy. Na dlážky chodníku i na trávu vytéká olej ze spodku většiny aut 
       a dokázal i poničit poblíž vzrostlý strom! 
C-   Školská ulice – stále tam parkují osobní auta. Nemají tam stát, překáží. 
D-   Občané z Hradištské ulice požadují opravu chodníku od ul. K potoku 
       až po Staré Hradiště. Je nekvalitně položená dlažba! 
E-   Kruhový objezd v Ohrazenicích. Na chodníku před zubním střediskem 
      Je kovový sloup přímo ve středu cesty. Žádáme o jeho výstražné označení. 
F-   MK děkuje za nový  a pěkně udělaný chodník do ohrádky. 
 
 
Zapsal – předseda MK Petr Kolman                                             13.5. 2021 

 


